
Agendapunt 4 - Mondelinge vragen 

Onderwerp: Oude Statenzaal 

Meneer de voorzitter, 

In het oude provinciehuis in de Diezerstraat is sinds enige tijd de 
winkel van Zara gevestigd. Bij de verkoop van de voormalige 
bibliotheek is de oude Statenzaal gelukkig niet meeverkocht. 

In de situatie voor de verkoop aan Zara was de Statenzaal 
toegankelijk voor zowel valide als minder-valide personen. Er was 
immers een lift naar de eerste etage aanwezig in het gedeelte waar 
nu de Zara is gevestigd. Nu is de zaal slechts bereikbaar via een hoge 
trap. 

Een gemeentelijk gebouw moet toegankelijk zijn voor iedereen. Onze 
vraag is dan ook: Hoe is de toegankelijkheid nu geregeld en fs dat wel 
geregeld? Volgens ons niet. 

Het college kan niet beweren dat er in het verleden niet is 
geattendeerd op het probleem van de entree naar de Statenzaal. Er 
zou toch een lift komen? En - tussen twee haakjes - is daar bij de 
eindafrekening (zie agendapunt Sa2) wel rekening mee gehouden? 

Voor de verkoop aan Zara werden in de Statenzaal huwelijken 
gesloten; de zaal leent zich daar immers uitstekend voor. Wij zijn 
benieuwd hoe frequent deze zaal nu voor dit doel wordt gebruikt. 
Kunt u aangeven hoeveel huwelijken daar bijvoorbeeld in het laatste 
halfjaar zijn gesloten? En, voorzitter, hoe is het met het huidige 
toezicht op deze ruimte en wordt deze zaal nog voor andere 
doeleinden benut? 



Ter afronding nog één vraag. Het bibliotheekgebouw is door Zara - 
begrijpelijk - ingrijpend gewijzigd. In het verleden hebben 
waardevolle interieurelementen uit het gesloopte gouverneurshuis 
bij het Kerkbrugje in het gebouw een plaats gekregen. Wat is er met 
deze interieurelementen gebeurd en waar bevinden die zich op het 
ogenblik? Worden deze elementen nog opnieuw gebruikt en is 
daarmee rekening gehouden in de al eerder genoemde 
eindafrekening? 

Leo Elfers, 

CDA-fractie 


